
OBEC  BYSTRANY   
okres Spišská Nová Ves, tel./fax: 053/4495 338 

 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z  V.  zasadnutia obecného zastupiteľstva 
konaného dňa 29.06.2013 /sobota/ o 10.00 hod. v kancelárii starostu obce 

Bystrany. 
 
Prítomní podľa prezenčnej listiny. 
 
 
1. Otvorenie 
 
 Starosta obce zahájil V. zasadnutie obecného zastupiteľstva  a privítal poslancov, ktorí 
boli prítomní na zasadnutí. 
 
 
2. Zvolenie  návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
Na  návrh  pána  starostu  obce   poslanci  schválili návrhovú  komisiu, overovateľov  a 
zapisovateľku. 

 
Návrhová komisia:   Milan Jochman   Overovatelia: Roman Kandráč 
   Zdeněk Šandor     František Žiga 
 
Zapisovateľka: Mgr. Lívia Staňová 
 
                   

Hlasovanie:        za:    9      proti:     0       zdržal:    0           /9   : 0  : 0  / 
 
 
3. Schválenie programu. 
 

  1.   Otvorenie 
  2.   Zvolenie návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa 
  3.   Schválenie programu 
  4.   Kontrola uznesení 
  5.   Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 
  6.   Schválenie záverečného účtu 
  7.   Správa nezávislého auditora za rok 2012 
  8.   Úprava rozpočtu 
  9.   Žiadosti 
10.   Rôzne 
11.   Diskusia 
12.   Záver 
                



 František Žiga žiada o doplnenie programu o jeden bod :  Polročné odmeny pre 
poslancov OZ 
 
Starosta obce vyzval poslancov, aby hlasovali o programe V zasadnutia OZ s doplnením 
jedného bodu : Polročné odmeny pre poslancov OZ. 
 
 

Starosta obce dal poslancom OZ  hlasovať o schválení programu. 
 

Hlasovanie:       za:  9           proti:    0    zdržal:    0       / 9  :  0 : 0  / 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bystranoch schvaľuje  program zasadnutia. 
 

 
4. Kontrola uznesení 
 
Uznesenia z IV.  zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 21.05.2013 boli splnené. 
 
5. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 
 
Hlavná kontrolórka obce p. Jitka Puhallová oboznámila poslancov OZ o jej stanovisku 
k záverečnému účtu obce Bystrany za rok 2012.  
 
(Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Bystrany za rok 2012 tvorí prílohu 
tejto zápisnice. ) 
 
Kontrolórka obce p. Jitka Puhallová : „ Čo sa týka toho stroja, je potrebné jednať s p. 
Ščukom a dospieť k dohode, aby sme mu sumu vyplatili jednorázovo v hotovosti, nie na 
splátky, ako je to teraz, pretože obec to bude stáť podstatne viacej financií.“ 
Starosta: „ Navrhujem preto obnovenie súdneho konania s p. Ščukom a ako právneho 
zástupcu by som navrhol p. JUDr. Františka Pitoňaka. 
 
František Žiga: „ Spomínali ste pani kontrolórka, že bytovky sú vyplatené len na 13%? To je 
veľmi málo. Treba toho kto neplatí vysťahovať.“ 
Kontrolórka obce p. Jitka Puhallová: „ To je vec exekútora.“ 
Starosta: „ Boli sme na ÚPSVaRe v Spišskej Novej Vsi a snažíme sa vybaviť osobitného 
príjemca, kde obec bude poberať dávky obyvateľov, ktorí obývajú obecné bytovky v rómskej 
osade, postupne sa im bude sťahovať za nájom a ich dlh. Čo sa zvýši sa im vyplatí. Budú si 
v podstate chodiť po dávky nie na poštu ale k nám, s tým, že im budú sťahované záväzky voči 
obci.“ 
František Žiga: „Ale bolo by potrebné ich  trocha opraviť.“ 
Milan Jochman: „ Ja som osobne zato, že ani jedno € do bytoviek v rómskej osade, do kým 
sa ich dlh nevyplatí!“ 
Starosta: „Súhlasím s Milanom. Investovať do bytoviek sa teraz nebude, až keď uvidíme, že 
sa ich dlh znižuje, nájom sa platí, tak potom sa môže realizovať nejaká rekonštrukcia, oprava 
a pod.“ 
Kontrolórka obce p. Jitka Puhallová: „Aj komunálny odpad je plnený len na 23%.“ 
Starosta: „ Veľa obyvateľov je v Anglicku. Keďže budeme osobitný príjemca, budeme im 
sťahovať aj za komunálny odpad, aby sa ich dlh tiež nenavyšoval.“ 
 



Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Bystrany za rok 2012 tvorí prílohu 
tejto zápisnice.  
 
OZ v Bystranoch berie na vedomie stanovisko hlavného kontrola  s výhradou. 
   

Hlasovanie:       za:  9          proti:    0    zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 
 

Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o opatreniach , ktoré navrhuje p. kontrolórka obce p. 
Jitka Puhallová. 
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0     zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 

Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o otvorení súdneho konania s p. Ščukom. 
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0     zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 
6. Schválenie záverečného účtu  
 
Ekonómka obce p. Ing. Anna Handlovičová oboznámila poslancov OZ so záverečným účtom 
obce Bystrany za rok 2012. Vysvetlila im aké boli príjmy obce a výdavky obce.  
 
Starosta obce vyzval poslancov  aby hlasovali. 

 
 
Hlasovanie:       za:  9          proti:    0    zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 

 
 
7. Správa nezávislého auditora za rok 2012 
 
Zapisovateľka prečítala správu od nezávislého auditora za rok 2012. 
 

Hlasovanie:       za:  9          proti:    0    zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 
OZ v Bystranoch berie na vedomie správu nezávislého auditora na vedomie. 
 
8. Úprava rozpočtu 
 
Hlavná ekonómka obce p. Ing Anna Handlovičová oboznámila poslancov OZ s potrebnou 
úpravou rozpočtu ( konkrétna úprava rozpočtu tvorí prílohu k tejto zápisnici). 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o úprave rozpočtu na rok 2013.  
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0    zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 
 
 
 
 
 



9. Žiadosti 
 
 
Starosta obce informoval OZ o došlých žiadostiach do podateľne OcÚ Bystrany. 
 

• Koloman Žiga, nar. 28.7.1955, Bystrany č. 226, 05362 – žiada o pomoc pri 
riešení nepriaznivej bytovej situácie a to o čo najskoršie zavedenie vody do 
bytovky a opravenie schodiskového osvetlenia, tak aby boli zabezpečené aspoň 
základne štandardy pre bývanie.  
 

Starosta: „ V rómskej osade sa bude kopať studňa a požiadam p. Michala Lopatku, aby sa 
pozrel na to schodiskové svetlo.“ 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o žiadosti p. Kolomana Žigu. 
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0    zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 
 
10. Rôzne 
 
Starosta:  „Spoločne s pani riaditeľkou ZŠ p. Mgr Júliou Čurillovou sme sa dohodli na 
spolupráci pri dokončení opráv hokejového ihriska. Rozhodli sme sa, že spoločne 
zafinancujeme osvetlenie ihriska, urobíme nové striedačky a upravíme povrch ihriska, aby sa  
ihrisko dalo využiť aj v lete, napr. na tenis. Rad by som dal pristaviť aj maringotky, napr. na 
prípravu čaju a pod.“ 
Milan Jochman: „ Bol by som rád, keby sa to ohradilo, musíme to mať pod kontrolou. 
Nechcem aby to dopadlo ako na osade.“ 
František Žiga: „ Ale veď to ihrisko sa využíva.“ 
Milan Valenčík: „ Veď nech sa využíva, ale nie ničí.“ 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o jeho návrhu. 
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0    zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 
 
Starosta oboznámil poslancov, že ho oslovila jedna firma KB development s.r.o. v zastúpení 
p. Karolom Bačom. 
Starosta : „ Firma KB development s.r.o. by chcela investovať do rozvoja našej obce a to tým, 
že vystaví v rómskej osade tri bytovky – kontajnerové byty za finančnej pomoci MVDaRR 
SR a ŠFRB so spoluúčasťou obce. Mesačný nájom by vychádzal okolo 14 €/byt, ak by sme 
nájom o niečo zvýšili išlo by to pokladnice našej obce – obec by získala. Investorovi by som 
navrhol, aby vyvŕtal  studňu a sprejazdniť ČOV, ak by s tým súhlasil, potom by som nemal 
námietky voči výstavbe.“ 
Poslanci spoločne s pani kontrolórkou a ekonómkou obce nahliadli do návrhu zmluvy 
a taktiež do projektovej dokumentácie.  
Starosta OZ informoval o jeho účasti na seminári o bývaní v Bratislave a  jeho stretnutím so 
splnomocnencom vlády SR pre rómske komunity p. Petrom Pollákom. 
Starosta: „ Na seminári sa hovorilo o pripravovanej výstavbe nízko štandardných bytov pre 
rómsku komunitu. Rodinné domy by si postavili sami, bez pomoci. Malo by sa vybrať 
niekoľko obcí na Slovensku. Obec Bystrany by  mohla byť medzi nimi.“ 



 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o investičnom zámere firmy KB development s.r.o. 
 

Hlasovanie:       za:  0           proti:    0    zdržal:    9      / 0  :  0 : 9  / 
 
Starosta oboznámil poslancov OZ o plánovej žiadosti o NFP – odpadové hospodárstvo, kde je 
potrebne vytypovať 5 miest, kde sa budú nachádzať zberné kontajnery – papier, plast, kov, 
odev.  
Starosta: „ Máme vytypovaných zopár  miest, kde by sme zberné nádoby umiestnili tak, aby 
k ním mali prístup všetci obyvatelia našej obce. Zberné nádoby by sme chceli umiestniť pred 
ZŠ, vedľa starého OcÚ, pri MŠ č. 98, pri KD a na rómskej osade.“ 
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0    zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 
Poslanci OZ berú vytypovanie zber miest zberných nádob na vedomie.  

 
 
Starosta informoval poslancov OZ o končiacom zmluvnom vzťahu s SPP. 
Starosta : „ SPP nám doručila novú zmluvu, kde nám dala výhodne podmienky, ako 
dlhoročnému klientovi.“ 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o jeho podpísaní zmluvy s dodávateľom zemného 
plynu.  
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0     zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 

Hlavná kontrolórka obce p. Jitka Puhallová informovala poslancov OZ  o Pláne kontrolnej 
činnosti na II . polrok 2013 a prečítala záznam z vykonaných kontrol za I. polrok  2013. 
 
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0     zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 

 
Doplnenie programu : Polročné odmeny pre poslancov OZ 
 
Poslanci OZ sa spoločne zhodli na výške polročných odmien, a to vo výške  6 219,02  € 
v hrubom, kde im táto suma bude rozdelená.  
Spoločne si  prešli ich aktivitu, začo by sa im polročné odmeny mali vyplácať. Ako poslanci 
OZ asistovali pri výkope studne na ihrisku, pri výstavbe oporného múra v rómskej osade, 
spoločne kontrolovali šachty a studne, ktoré bolo potrebné vyčistiť, pomáhali pri výstavbe 
chodníka v rómskej osade, na cintoríne a tiež svojou prítomnosťou  boli nápomocní firme, 
ktorá montovala mantinely na hokejovom ihrisku v obci.  
 
Starosta vyzval poslancov  OZ aby hlasovali o polročných odmenách . 
 
 

Hlasovanie:       za:  9            proti:    0     zdržal:    0      / 9  :  0 : 0  / 
 
 

 



 
10. Diskusia 
  
V diskusia sa k slovu nikto neprihlásil.  
 
 
 
 
11. Záver 
 
 V závere starosta poďakoval prítomným poslancov a  ostatným prítomným za  ich účasť. 
 
 
 
Bystrany, 02.07.2013 
 
 
                                                                                                     František Žiga 
                                                                                                      starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:   Roman Kandráč    ................................................................           
 
 
 
 
 
   František Žiga   ................................................................ 

 
 


